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Aan de voorzitter van de raad,  
 
Het college wordt conform artikel 39 van het Reglement van Orde voor de 
vergaderingen van de gemeenteraad verzocht de volgende vragen schriftelijk te 
beantwoorden. De vragen gaan over de voortgang van het programma Biodiversiteit 
KleurRijkLeven, ingediend op 15 februari 2024. 
 
 
1. Hoe ver is het programma? 
In 2020 zijn we gestart met ons programma Biodiversiteit. Onze ambities hebben we 
uitgewerkt in het programma KleurRijkLeven. In ons programma hebben we een 
planning opgemaakt tot 2030. We zijn dus ongeveer halverwege ons programma. 
 
2. Klopt het dat alle gelden van dit programma gelabeld zijn? 
Ja dat klopt. In totaal zijn er 21 projecten gestart. Een tiental projecten zijn afgerond en 
de overige projecten lopen nog door. Via deze projecten wordt er ongeveer € 2,8 miljoen 
geïnvesteerd in vergroening, waarvan ongeveer 1 miljoen is gefinancierde vanuit het 
programma. 
 
3. Is daarmee het programma afgerond of komt er een vervolg/update van 

KleurRijkLeven? 
Het programma is nog niet afgerond. Diverse projecten lopen de komende jaren nog 
door. Momenteel werken we aan een tussen evaluatie. We gaan daarbij na in hoeverre 
we onze ambitie hebben gerealiseerd en wat onze verwachting is voor de komende 
jaren. We leveren daarbij ook onze inbreng in de omgevingsvisie, waarmee we ook vorm 
geven aan de borging voor de langere termijn. Eind dit jaar organiseren we een 
informerende raadsbijeenkomst, waarin we de tussenevaluatie toelichten en tevens met 
een voorstel komen voor het vervolg van het programma. 
 
4. Eén van de doelen was volgens mij ook bewustzijn: dat zowel ambtenaren, 

inwoners en initiatiefnemers van projecten altijd nagaan wat het plan voor 
impact heeft, positief en negatief, op biodiversiteit. Zijn jullie tevreden hoe dit 
gaat? Hoe bepalen jullie of dat doel wordt behaald? 

Door de concrete projecten zijn we met ons programma KleurRijkLeven goed zichtbaar 
geweest. Ook zijn er veel mensen op één of andere manier betrokken of in aanraking 
gekomen met de projecten. Zo hebben bijvoorbeeld heel veel mensen onze akkerranden 
gezien, nagenoeg alle schoolkinderen en ouders hebben te maken met een groen 
schoolplein en ruim 50 boeren hebben in onze gemeente een perceel met kruidenrijk 
grasland ingezaaid.  
 
 



Ook intern in onze organisatie zien we dat het bewustzijn is geland. We zien  dat het 
belang van biodiversiteit en het werken aan de mogelijkheden om deze te versterken bij 
nieuwe ontwikkelingen meer en meer aan de voorkant wordt meegenomen. De 
ontwikkelingen rondom het Spoorpark en het plein aan de Herman Heijermansstraat in 
Goor zijn mooie voorbeelden. 
 
Daarnaast zien we ook als effect dat wij met ons programma andere gemeenten 
gestimuleerd hebben om stappen te zetten. Meerdere gemeenten hebben ons voorbeeld 
gevolgd en hebben nu ook een akkerrandregeling of doen mee aan het project 1001 ha 
kruidenrijkgrasland. Ook is ons programma landelijk in beeld gekomen via het landelijk 
programma “Aan de slag met Biodiversiteit” en is ons programma door heel veel 
mensen te vinden via het programma https://www.samenvoorbiodiversiteit.nl/. Qua 
impact op de bewustwording zijn we dan ook zeer tevreden. De impact op de bio-
diversiteit blijft wat ons betreft nog moeilijk meetbaar. De monitoring via de ontwikkelde 
biodiversiteitsapp is nog in ontwikkeling, maar we constateren wel dat we met 71 unieke 
soorten per km2, plek twee in Overijssel, echt goed scoren! 
(https://www.laudius.nl/biodiversiteit-in-nederland-door-de-jaren-heen)  
 
 
5. Biodiversiteit heeft letterlijk en figuurlijk de ruimte nodig (neem bv alleen al 

wateropvang). Maar dit staat op gespannen voet met bv woningbouw. Hoe 
maakt het college nu die afweging bij projecten? Komt dat afwegingskader ook 
terug in de omgevingsvisie? 

Basis voor de afwegingen is het huidige bestemmingsplan en de van toepassing zijnde 
bestaande visies, beleidsnotities, plannen en regelingen. Het feit dat we in onze 
schaarse ruimte de uitdaging hebben om op vele fronten ruimte te claimen vereist, naast 
een hele goede afstemming, vaak toch ook concessies. Zolang die afstemming in 
evenredige mate wordt uitgevoerd, waarbij we allemaal een rol hebben, gaat dat in het 
belang voor onze leefomgeving goed. In de door de raad vast te stellen omgevingsvisie 
komen de uitdagingen rondom wonen en biodiversiteit inderdaad terug.  
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